兌換程序:

Step 1: 登入鴻小飯堂網站 https://www.nutribite-hk.com

(注意:此網頁只支持手機版,請使用手機進行兌換及下單程序)

Step 2: 必須以註冊電郵或電話登入鴻小飯堂

Step 3: 登入後點擊「兌換禮券」,輸入兌換券條碼,禮券金額會自動儲存至帳戶內

Step 4: 返回主頁下單,付款時可直接以帳戶餘額支付訂單費用

使用細則:

- · 兌換券條碼只適用於鴻小飯堂線上兌換時使用,僅限用於抵扣訂單金額。
- · 兑换券不可退款或兑换現金,未使用的餘額將以餘額形式儲值至個人賬戶,可累計於後續消費中使用。
- · 如訂單金額低於兌換券面值或賬戶結餘,可直接使用賬戶餘額支付訂單金額,剩餘餘額保持有效。
- · 每個兌換券條碼只可使用一次。
- · 兌換券不可與其他鴻小飯堂優惠同時使用。
- · 兑换券須於有效日期內兌換,兌換日計起 3 個月內使用,逾期即失效。
- · 如訂單金額超出兌換券面值,需支付差額。
- · 兌換券受有關條款及細則約束·包括但不限於《儲值店購買使用協議》。購買、使用或儲值兌換券即表示 同意及接受相關協議的約束。
- · 鴻小飯堂產品價格或產品款式會不定時調整或更改 · 請瀏覽 https://www.nutribite-hk.com 以查看最新 產品資訊 ·
- · 如發現任何不當或不誠實使用行為,或違反本條款之情況,「QUALITY OF LIFE PRODUCTS COMPANY LIMITED 生活良方產品有限公司」(下稱「本公司」)保留取消訂單或暫停賬戶的權利,並不作另行通知、退款或補償。
- · 因通訊網絡問題、技術故障或設備硬件及軟件問題,或因登記錯漏導致的損失,本公司概不負責。
- · 如有任何爭議·「QUALITY OF LIFE PRODUCTS COMPANY LIMITED 生活良方產品有限公司」保留最終解釋權及決定權。
- · 如中英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處,應以中文版本為準。

HUNG DINING + | Hung Fook Tong x Nutribite - Healthy Meal \$60 e-Voucher (1pc)

Redemption Procedure:

Step 1: Visit 鴻小飯堂's website at https://www.nutribite-hk.com

(Note: This page is **mobile-optimized only**. Please use a smartphone to complete the redemption and ordering process.)

Step 2: Log in to your 鴻小飯堂 account using your registered email or phone number.

Step 3: After logging in, click on "**Gift Card**", enter the voucher code, and the voucher amount will be automatically credited to your account balance.

Step 4: Return to the homepage to place your order. During checkout, you may use your account balance to pay for the order.

Terms & Conditions:

- Voucher codes are valid only for online redemption at 鴻小飯堂 and may only be used to offset order amounts.
- Vouchers are non-refundable and cannot be exchanged for cash. Any unused balance will be stored in your account for future purchases.
- If the order amount is less than the voucher value or account balance, the remaining balance will be retained for subsequent use.
- Each voucher code can be used only once.
- Vouchers cannot be combined with other 鴻小飯堂 promotions.
- Vouchers must be redeemed before the expiration date. Once redeemed, they are valid for 3 months and will expire afterwards; unused vouchers will be void thereafter.
- If the order amount exceeds the voucher value, the difference must be paid separately.
- Vouchers are subject to the applicable Terms & Conditions, including but not limited to the Stored Value Card Agreement. By purchasing, using, or redeeming a voucher, you agree to be bound by these terms.
- 鴻小飯堂 reserves the right to adjust product prices or offerings without prior notice. For the latest updates, please visit https://www.nutribite-hk.com/home.
- QUALITY OF LIFE PRODUCTS COMPANY LIMITED (referred to as the "Company") reserves the right to cancel orders or suspend accounts without prior notice, refund, or compensation in cases of misuse, fraudulent activity, or violation of these terms.
- The Company shall not be liable for any losses arising from network issues, technical failures, hardware/software errors, or incorrect registration details.
- In case of disputes, QUALITY OF LIFE PRODUCTS COMPANY LIMITED retains the final interpretation and decision-making authority.
- Should there be any discrepancy or ambiguity between the Chinese and English versions of the terms and conditions, the Chinese version shall prevail for all purposes.